
Protokół Nr XXIX/2009 
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 7 kwietnia 2009 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie Adam Mysiara 
Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy. 
3. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 2 
Pani Skarbnik 
- w związku z tym że na przetargu na drogi wybrana oferta była wyższa niż 
zaplanowane środki, Wydział BRI wystąpił z pismem o przesunięcie środków w dziale 
„Transport” – odczytała pismo ze wskazaniem kwot do przesunięcia ( pismo w 
załączeniu). 
Następnie odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009. 
Pan Przewodniczący  
- zapytał czy są pytania do projektu uchwały? 
Radny S.Łazarski 
- poprosił o wyjaśnienie prościej tych zmian . 
Pani Skarbnik 
- zabieramy 40.598zł z dotacji dla ZUK na remonty ulic i chodników na terenie 
miasta, druga kwota 40.598zł też z ZUK i 14.804zł które zostało z drogi 
Wojciechowice – Deszno, wszystkie kwoty na § 4270. 
Pan Burmistrz 
- po I przetargu zabrakło 160.000zł unieważniliśmy go i ogłosiliśmy II ale też brakło 
95.000zł, stąd nasz wniosek do Rady żeby dołożyć środków w ramach wydatków na 
drogi i przetarg rozstrzygnąć. 
Przetarg na drogi ze środków unijnych wyszedł bardzo dobrze i tam zostanie środków. 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- rozumiem że trzeba dołożyć ale nie rozumiem że zabieramy z tego samego zadania z 
działalności ZUK, to chcę wiedzieć które zadania wypadają. Może zastanówmy się 
nad zwiększeniem deficytu o te 95.000zł. 
Pan K.Chmaruk 
- na dziś nie likwidujemy żadnych zadań. Zaoszczędzimy na kosztach za kamień, w 
ofercie mieliśmy 24zł/t a znaleźliśmy kopalnię gdzie za ten sam kamień będzie 12zł/t 
czyli o 10zł za tonę taniej. W dotacji dla ZUK były środki na poziomie 2008 roku i nie 
zostały wykorzystane. Nie ma obawy, że czegoś z zaplanowanych zadań nie zrobimy. 
Pan Burmistrz 



- różnica na zestawie za transport kamienia będzie ok.100zł. 
Pan K.Chmaruk 
- dla ZUK transport zlecimy tam gdzie musimy wziąć równiarkę i walec żeby sprzęt 
nie czekał i nie było przestoju. 
Pan Burmistrz 
- chcemy gdzieś składować ten kamień nawet jeśli zostanie na drugi rok. 
Wiceprzewodniczący J. Gładki 
- dotacja unijna jest mniejsza o 22.207zł, dlaczego? 
Pan K.Chmaruk 
- taniej w przetargu wyszło zadanie ‘przebudowa drogi gminnej Wojciechowice – 
Deszno” o 40.000zł i automatycznie jest mniej po naszej stronie i z RPO. 
- jeśli chodzi o miejsce składowania kamienia to planujemy na oczyszczalni. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zmian w bud     zecie gminy na 2009 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr XXIX/287/2009 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                            Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                Sekretarz                                Przewodniczył 
 
 
 


